
Vážený pane radní Herolde,  

oslovuji Vás kvůli podmínkám provozu Galerie Portheimka, kdy na základě smlouvy s městskou částí 

kromě poskytnutí práv na užívání prostor galerie a braní užitků vyplatila Městská část Praha 5 Muzeu 

Kampa – Nadaci Jana a Medy Mládkových 13 milionů korun v průběhu tří let. Z deníků služeb, které 

na základě smlouvy nadace městské části posílá, vyplývá např. to, že galerii v roce 2018 navštívilo 

6406 návštěvníků při podpoře od městské části P5 ve výši 4 600 000 korun, tedy galerie hospodařila 

de facto s příspěvkem na vstupenku od městské části 718 korun. V roce 2019 pak navštívilo galerii 

6524 osob a Městská část Praha 5 tak de facto přispívala na jednu vstupenku částkou 644 korun. 

Údaje za rok 2020 nesrovnávám vzhledem ke specifické epidemiologické situaci. Kdybychom navíc 

vyčíslili prostředky na poskytnutí práv užívání prostor, dostali bychom se na částku ještě mnohem 

vyšší. Mám 2 dotazy: 

 

1) Považujete podporu ze strany městské části vzhledem k uvedenému srovnání návštěvnosti a 

podpory za přiměřenou?  

2) Otevřete diskuzi, jak v budoucnu má městská část prostory Portheimky využívat? 

Děkuji Vám za odpovědi.   

Adam Rut, předseda zastupitelského klubu Piráti 


